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PROTOKÓŁ    Nr  XVIII/2008 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu  16 lipca 2008 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1650 ,  zakończono o godz.1810. 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 14 radnych. 

Radna nieobecna na sesji:  Pani  Elżbieta Jędrzejewska . 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pani Zdzisława Kanicz          -  Skarbnik Gminy 

3. Pani Dorota Zielińska           -   Kierownik GOPS w Rybnie 
 

Ad.  pkt 1 i 2 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady 
XVIII sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz 
zaproszonych gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 
14 radnych , co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia 
prawomocnych obrad  i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  XVIII sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
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4. Przyjęcie  protokołu z  XVII sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Informacja o realizacji inwestycji przyjętych  w budżecie Gminy 
    Rybno na 2008 rok. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok, 
    2) zezwolenia na nabycie gruntów przeznaczonych na zagospodarowanie 
        dojścia do jeziora „ Rybno” od strony ulicy Stromej w Rybnie, 
    3) nadania nazwy ulicy w miejscowości Rybno. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do 
radnych i Pana Wójta z pytaniem czy ktoś z radnych lub Pan Wójt chciałby 
wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku obrad jaki radni otrzymali  
w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Edmund Ligman - Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad XVIII sesji projektu uchwały w sprawie  ustalenia wartości  najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla potrzeb 
opracowania  tabeli miesięcznych  stawek wynagrodzenia zasadniczego  dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych  w Gminnym  Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Rybnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad XVIII sesji  projektu  uchwały w sprawie 
ustalenia wartości  najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego 
punktu w złotych dla potrzeb opracowania  tabeli miesięcznych  stawek 
wynagrodzenia zasadniczego  dla pracowników  samorządowych zatrudnionych  
w Gminnym  Ośrodku Pomocy Społecznej w Rybnie. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w obradach Rady   brało udział 14 radnych , jednogłośnie 14 głosami „ za”  
przyjęła wniosek zgłoszony przez Pana Wójta o wprowadzenie  powyższego 
projektu uchwały do porządku obrad XVIII  sesji w punkcie 6 jako podpunkt 4. 
 
 
 
Porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy po zmianach: 
 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XVII sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Informacja o realizacji inwestycji przyjętych  w budżecie Gminy 
    Rybno na 2008 rok. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
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    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok, 
    2) zezwolenia na nabycie gruntów przeznaczonych na zagospodarowanie 
        dojścia do jeziora „ Rybno” od strony ulicy Stromej w Rybnie, 
    3) nadania nazwy ulicy w miejscowości Rybno, 
    4) ustalenia wartości  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego i wartości  
        jednego punktu w złotych dla potrzeb opracowania tabeli miesięcznych 
        stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników  samorządowych  
        zatrudnionych  w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Rybnie. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  XVII sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „   przyjęła protokół z XVII sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Ad. pkt 5 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że  radni otrzymali informację na temat  
realizacji  inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2008 rok., dodał, że  
większość dokumentacji  związanej z inwestycjami jest przygotowywana przez 
pracowników, przez co zaoszczędzamy środki. Po sesji odbędą się przetargi  na 
wykonanie robót budowlanych  na rozbudowę i modernizację systemu 
zaopatrzenia w wodę  w miejscowości Truszczyny  oraz  Rybno Etap I   w ramach 
własnych środków  Zadanie 2 Jeglia  i Dębień na dzień 24 lipca 2008 roku. 
W trakcie przygotowywania jest dokumentacja na doposażenie Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie do pozyskania 
środków na przyszły rok, w przyszłości czeka nas również rozbudowa Ośrodka, 
aby mogły być spełnione wymogi  NFZ  dla takiego Zakładu. 
Radni  nie zgłosili uwag ani pytań do przedłożonej  informacji, Przewodniczący 
Rady Gminy poddał pod glosowanie Rady  wniosek o przyjęcie informacji   
o realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w obecności 14 radnych , jednogłośnie 14 głosami „ za „ przyjęła  informację      
o realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok.  
 
 
 
Ad. pkt. 6 
 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok. 
 
 
 Pani Zdzisława Kanicz – Skarbnik Gminy omówiła  szczegółowo 
proponowane zmiany w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok . 
 W związku z brakiem   pytań  ze strony radnych dot. proponowanych 
zmian w budżecie Gminy Przewodniczący Rady Gminy  zamknął dyskusję i 
poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Rybno na 2008 rok. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok   
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie  zezwolenia na nabycie gruntów przeznaczonych  
   na zagospodarowanie dojścia do jeziora „ Rybno” od strony ulicy Stromej  
   w Rybnie. 
 
 
  Pan Wójt Gminy  wyjaśnił, że  ulica Stroma się zapada i brak jest dojścia 
do jeziora w centrum Rybna, aby można było  ten teren zagospodarować trzeba 
wykupić  około 0,06 ha gruntu , są to grunty Pani Tkaczyk, która    wyraziła 
zgodę na ich sprzedaż gminie.  Zostało  z nią spisane porozumienie  i ustalono 
cenę w wysokości 1000 zł za 1 ar. 
 Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się  do radnych z pytaniem, czy ktoś 
chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 
Radni na sesji nie zabrali głosu w sprawie  projektu uchwały,  w związku z czym  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały  
w sprawie zezwolenia na nabycie gruntów przeznaczonych na zagospodarowanie 
dojścia do jeziora „ Rybno” od strony ulicy Stromej w Rybnie. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na  ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji   brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie zezwolenia na nabycie gruntów przeznaczonych  
 na zagospodarowanie dojścia do jeziora „ Rybno” od strony ulicy Stromej  
 w Rybnie ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rybno. 
 

 
 

        W związku z brakiem pytań do projektu uchwały ze strony radnych 
Przewodniczący Rady Gminy  Pan  Marian Ligman  poddał pod głosowanie Rady 
projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości Rybno. 
 

 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  

15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rybno           
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wartości  najniższego wynagrodzenia 
    zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla potrzeb  
    opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla 
    pracowników samorządowych zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy 
    Społecznej w Rybnie. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy powitał przybyłą na sesję Panią Dorotę 
Zielińską - Kierownika  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rybnie, po 
czym udzielił jej głosu. 
Pani  Dorota Zielińska  Kierownik GOPS wyjaśniła, że  GOPS wszedł w Program 
Kapitał Ludzki 2007 - 2013, Rada Gminy na sesji w kwietniu br. wyraziła zgodę 
na przystąpienie GOPS do tego Programu . Od 1 lipca  jest zatrudniony  
pracownik do aktywizacji osób długo bezrobotnych  i korzystających  z pomocy 
społecznej w ramach tego Programu. Dla tego pracownika zostało określone 
wynagrodzenie w XIV kategorii zaszeregowania  i  nie mieści się w naszych 
tabelach  najniższego wynagrodzenia , stąd zaszła  konieczność wystąpienia do 
Rady Gminy z projektem uchwały. 
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Radni w dyskusji zgłaszali pytania, czy zmiana wysokości wynagrodzenia 
zasadniczego i wartości jednego punktu spowoduje zwiększenie wynagrodzenia 
pracownikom Ośrodka. 
Radny Pan Piotr Kamiński  zapytał, na jakim poziomie kształtuje się liczba  osób 
korzystających z pomocy społecznej. 
 Pani Kierownik GOPS odpowiedziała, że pozostali pracownicy Ośrodka 
mieszczą się w przypisanych im grupach wynagrodzeń , po czym pokrótce 
omówiła zasady wynagradzania pracowników . 
Wyjaśniła, że odnośnie liczby osób  regularnie korzystających z pomocy   
społecznej odnotowujemy  spadek, chociaż trudno niektóre osoby zmotywować 
do pracy, szczególnie te, które  bardzo długo korzystają z pomocy społecznej. 
 Więcej uwag i pytań radni do projektu uchwały nie zgłosili w związku  
z czym Przewodniczący Rady  zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia wartości  najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla potrzeb opracowania tabeli 
miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej  
w Rybnie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wartości  najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla potrzeb opracowania 
tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla  pracowników 
samorządowych zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej  
w Rybnie ( uchwała  stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
Ad. pkt. 7 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 
 Radny Pan Andrzej Kornacki  zapytał czy Pan Wójt ma jakieś informacje 
na temat  przebudowy wiaduktu  kolejowego w Hartowcu. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że  w najbliższy piątek o godz. 1600odbędzie się 
spotkanie w Urzędzie Gminy  z projektantem i może coś konkretnego będzie 
przedstawione, w tej chwili nie jest w stanie niczego więcej powiedzieć. 
Radny Pan Zbigniew Wierzbowski  zgłosił uwagę , aby przy rozbudowie SP 
GZOZ w Rybnie wziąć pod uwagę zainstalowanie drugiego numeru  
telefonicznego, gdyż przy jednym telefonie  szczególnie rano bardzo trudno się  
do Ośrodka dodzwonić. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman poruszył temat plaży w Rybnie 
zwracając uwagę na istniejącą sytuację. Są dwa baseny , woda ma niski poziom  
i nie wymienia się, groble są składowiskiem śmieci, należałoby przywrócić stan 
poprzedni , normalną linię brzegową, inaczej nie będzie ładnej plaży w Rybnie. 
Nie jest to sprawa na dziś, ale przyszłościowa i nad tym należałoby by się 
zastanowić jakie podjąć działania, by mając dostęp do jeziora mieć również ładną 
plażę, żeby mieszkańcy nie musieli  wyjeżdżać na plażę   np. do Hartowca czy 
innej miejscowości. 

Pan Wójt Gminy  odpowiedział, że w związku z małymi opadami deszczu  
jest mało wody  będziemy oczyszczali brzeg jeziora w kierunku wsi Szczupliny. 
W związku w usypaniem grobli nie ma wymienialności wody w basenach, jak 
powiedział Przewodniczący Rady Gminy  sprawą trzeba się zająć, w okresie  
jesienno-zimowym  trzeba będzie  przygotowywać dokumentację. 
Radny Pan Piotr Kamiński  zasugerował podjęcie doraźnych kroków już na dziś  
przez wypompowanie wody z tych basenów, a wtedy naszła by nowa woda  
z jeziora. 
 Pan Wójt Gminy odpowiedział, że takie rozwiązanie nie wchodzi w grę, to 
nic nie da, gdyż jest za niski stan wody w jeziorze. 
Następnie poinformował radnych, że  14 września w naszej gminie odbędą się 
dożynki powiatowe, natomiast  23 sierpnia będzie  uroczyste przekazanie 
samochodu dla OSP Dębień. 
Więcej uwag, zapytań i wniosków radni w tym punkcie nie zgłosili. 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan Marian Ligman  podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  XVIII sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                   Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska           Marian Ligman 
 
 


